
اقتصاد کیش-    مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش برگزاری دومین نمایشگاه بین المللی 
صنعت پتروشیمی کیش را الگویی موفق در سطح کشور عنوان کرد

به اقتصاد  کیش، غلامحسین مظفری رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد 
کیش در دومین نمایشگاه بین الملل صنعت پتروشیمی کیش زیر ساخت ها و امکانات 
این منطقه را زمینه ساز برگزاری رویدادهای موفق و ارزشمندی از جمله در حوزه های 

صنعت فولاد، صنعت ساختمان و نفت و گاز برشمرد.
مظفری با بیان این که در جزیره کیش با برنامه ریزی راهبردی بلند مدت؛ سرمایه گذاری های 
قابل توجهی در حوزه های مختلف انجام شده است اظهار داشت: با ایجاد زیر ساخت های 
اصلی از نظر اقامتی، مکان برگزاری نمایشگاه ها و همایش های مختلف این منطقه بستر 

و زمینه ساز برگزاری نمایشگاه هایی متعددی است.
وی با تاکید بر این که فرصت های بسیاری زیادی برای برگزاری نشست های تخصصی 
و کارشناسی در جزیره کیش فراهم شده است افزود: با استقبال گسترده متخصصان فنی و 
کارشناسان مجرب صنعت پتروشیمی جزیره کیش در این نمایشگاه شاهد به امضا رسیدن 

بیش از 72 تفاهم نامه و قرارداد در زمینه های مختلف بودیم.
رئیس هیئت مدیره ســازمان منطقه آزاد کیش با اشــاره به این که دومین سال برگزاری 
نمایشگاه بین المللی صنعت پتروشیمی کیش در این منطقه با استقبال گسترده فعالان 
این صنعت همراه شده بود گفت: با ایجاد دبیرخانه دائمی نمایشگاه ها و همایش ها در 
مرکز نمایشگاه های بین المللی کیش؛ تجربه بسیار خوب و موفقی در خصوص تعامل 
میان سازندگان داخلی و مصرف کنندگان صنعت پتروشیمی، بانک های مطرح کشور، 
معاونت علمی ریاست جمهوری و شرکت های دانش بنیان در این رویداد مهم و ارزشمند 

رقم خورد.
غلامحسین مظفری با بیان این که هدف اصلی تمام فعالیت های صنعتی و غیر صنعتی 
کیش تحقق یافتن شعار سال "جهش تولید" است افزود: با توجه به تاکید مقام معظم 
رهبری برای رونق اقتصادی و تولید؛ برگزاری دومین نمایشــگاه بین المللی صنعت 

پتروشیمی و همایش های تخصصی یکی از اقدامات مهم  در راستای شعار سال بود.
مظفری به بیش از 4 هزار میلیارد تومان حجم ریالی قرارداد و ساخت دو طرح بسیار بزرگ 
و مجموعه پتروشیمی صد در صد داخلی که بیش از 3 میلیارد یورو سرمایه گذاری شده 
است در سطح کشور اشاره داشت و افزود: خوشبختانه در سطح کشور برای ساخت از 
توان خوب داخلی و فناری پیشرفته صنایع پتروشیمی برخورداریم که نه تنها می تواند 
نیازهای کشور را برطرف کند بلکه می تواند این دانش فنی و محصولات تولیدی را به 

سایر کشورها عرضه کند.
به گفته مظفری این آمادگی برای سازندگان و تولید کنندگان در سطح کشور ایجاد شده 

و علاوه بر نیازهای داخلی می توانند در بازار های بین المللی نیز فعالیت داشته باشند.
وی خاطر نشــان کــرد: در جزیره کیش علاوه بر اقدامات توســعه ای در حوزه های 
گردشگری، سرمایه گذاری، نفت و گاز گام های موثری برداشته شده است ضمن این 
که جزیره کیش به عنوان  پشتیبان اصلی این صنایع در حوزه های لجستیکی و خدمات 
دانش های فنی و مهندسی می تواند به کشور های همسایه خدمات شایسته ای ارائه دهد.

غلامحسین مظفری یکی از موفقیت های برگزاری نخستین نمایشگاه بین المللی صنعت 
پتروشیمی در سال گذشته را  امضای تفاهم نامه ای در قالب یک کنسرسیوم 5 جانبه برشمرد 
و اظهار داشت: دبیرخانه دائمی نمایشگاه ها و همایش ها در طول سال به فعالیت خود ادامه 
می داد و با برگزاری جلسات مستمر خروجی این جلسات؛ برگزاری پربار و موفق دومین 

نمایشگاه بین المللی صنعت پتروشیمی در کیش بود

برگزاری نمایشگاه صنعت پتروشیمی 
کیش الگویی موفق در سطح کشور

اقتصاد کیش- دبیر شــورای سلامت کیش برلزوم توجه جدی گردشگران و 
ساکنان به رعایت قوانین بهداشتی در موج جدید کرونا تاکید کرد.

به گزارش اقتصاد  کیش، سعید پور علی دبیر شورای سلامت کیش با بیان اینکه پیک  
پیش رو با سرعت زیادی در کشور آغاز شده گفت: ما باید با افزایش انسجام عملکردی 
در دستگاه های شورای سلامت این پیک را مدیریت کنیم چراکه سرعت سرایت افزایش 
و سنین ابتلا به کرونا کاهش پیدا کرده و میزان مرگ و میر بیش از پیش است و ما برای 

تبدیل به منطقه قرمز بسیار فاصله اندکی داریم.
معاون فرهنگی و اجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش با اشاره به اینکه نقاط حساسی 
در جزیره وجود دارد که به دلیل ازدیاد حضور مردم و مســافران باید با دقت بیشــتری 
بررســی و نظارت شــوند تاکید کرد: با یادآوری قوانین و مقررات به صورت مرتب و 
افزایش نظارت ها در شرایط پیک چهارم به پیشگیری و کنترل شیوع ویروس کمک کنیم.

دبیر شــورای سلامت کیش با اشاره به ضرورت نظارت های سازمانی، صنفی، 
مردمی و رسانه ای اظهار داشت: باید با رعایت تمامی ضوابط اعلامی ستاد ملی کرونا 
برای حفظ استمرار فعالیت ها و رونق کسب و کارها به گونه ای عمل کنیم که شاهد 

اعمال محدودیت های بیشتری برای جزیره نباشیم.
وی عنوان کرد: به دلیل گردشگر پذیر بودن کیش، این جزیره سخت تحت تاثیر 
وضعیت استان ها و شهرهایی است که بیشترین میزان مسافر از آنها به این جزیره سفر می 
کنند به همین دلیل وضعیت استان ها و مراکز آنها از جمله تهران، شیراز، اصفهان، تبریز، 

مشهد برای ما بسیار متغیر و تاثیر گذار است و باید به جد رصد شوند.
ســعید پورعلی بیان داشت: در بحث رویدادهای ورزشی و فرهنگی هنری نیز 
ضوابط و مقررات باید به شدت رعایت شود و قوانین حداکثری اعمال کنیم؛هتل ها، 
رستورن ها، مراکز پذیرایی و تفریحی نیز تذکرات لازم را دریافت کنند و نسبت به رعایت 

مقررات اهتمام بورزند.
دبیر شورای سلامت و معاون فرهنگی و اجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش در 
پایان از ساکنان و گردشگران خواست تا با تمام توان و دقت در رعایت قوانین اعمال شده 

تلاش کنند  این موج را پشت سر بگذارند.
محمدرضا رضانیا سخنگوی شورای سلامت کیش نیز در تشریح وضعیت جزیره 
در شرایط شیوع کرونا گفت: از ابتدای اپیدمی تا به امروز تعداد 14 هزار و 230 تست برای 
تشخیص بیماری کرونا در کیش انجام شده یعنی  به ازائ هر سه و یک دهم نفر جمعیت 
ساکن جزیره یک تست انجام شده و از این مجموع طی یک سال گذشته 3هزار و 329 
بیمار مثبت شناسایی شده اند. وی افزود: متاسفانه در این بازه زمانی بر اثر ابتلا به کرونا 
در کیش 22 نفر بیمار فوت شده داشتیم ودر طی 2 هفته گذشته نیز در مجموع 11 نفر 
در بیمارستان کیش بستری شدند؛ در حال حاضر هم 5  بیمار در بیمارستان کیش بستری 
هستند که حال عمومی آنها خوب است و تحت درمان هستند. رضا نیا همچنین تعداد 
بیماران کرونا مثبت فعالی که در قرنطینه خانگی به سر می برند را 36 نفر اعلام کرد و 
گفت: از این تعداد 3نفر در نقاهتگاه مستقرند که مراقبت های دوران نقاهت را می گذرانند.

وی در ادامه عنوان کرد: بیماری از نظر شاخص بندی ستادملی کرونا در کیش با 
اعلام رسمی زرد است اما شاخصی که برای سطح رنگ بندی در نظر گرفته شده یعنی 
2 بیمار مثبت بستری در 100 هزار نفر در روز معادل شاخص آبی می باشد اما نکته قابل 
توجه اینکه بیماری با سرعت و قدرت در سطح کشور وارد موج چهارم شده و در اکثر 

شهر های کشور افزایش موارد بستری و موارد کشف شده مثبت را داشتیم.

در جلسه شورای سلامت کیش مطرح شد،

لزوم توجه جدی گردشگران و 
ساکنان به رعایت قوانین بهداشتی 
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دبیر جشنواره فیلم کوتاه »موج« کیش؛ در گفت و گو با  اقتصاد کیش  مطرح کرد: مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش عنوان کرد:

"موج" چهارم که به ساحل بین المللی شدن رسید
    

اقتصــاد کیش -  ابراهیم حصاری؛ دبیر 
جشنواره فیلم کوتاه "موج" کیش در گفت 
و گو با خبرنگار اقتصاد کیش از چهارمین 
دوره این جشــنواره به عنوان اولین دوره 
ای یاد کرد که وجهه بین المللی آن نمایان 
شد و گفت: بعد از اعلام فراخوان، از 122 
کشور جهان حدود 5000 اثر به دبیر خانه 
ارسال شد که این خود یک موفقیت بزرگ 

در این دوره محسوب می شود.
به گزارش اقتصاد کیش؛ چهارمین دوره 
جشنواره بین المللی فیلم »موج« کیش در 
بخش مستند و داستانی از 30 بهمن ماه در 
جزیره کیش آغاز شد. سفر، گردشگری 
و به ویژه نگاه بــه قابلیت ها، زیبایی ها و 
اهمیت دریــا همچنان موضوع محوری 
جشــنواره فیلم »موج« کیش عنوان شده 

است.
ابراهیــم حصاری؛ دبیر جشــنواره فیلم 
کوتاه "موج" کیــش  در این خصوص 
گفت: یکی از اهداف اصلی جشــنواره 
فیلم کوتــاه موج حمایت از فضای فیلم 
کوتاه و سینمای مستقل است که بخشی 
از این حمایت در راســتای ارتقای دانش 
فیلم سازی هنرمندان و فیلمسازان جزیره 
کیش خواهد بود. وی افزود:این حمایت 
در دوره ســوم خود را شفاف تر نشان داد 
بــه این دلیل که در این دوره "بخش ویژه 
فیلمســازان کیش" افزوده شد  که در آن 
بخش 20 فیلــم تولیدی از جزیره کیش 

حضور پیدا کرد. 
دبیر جشــنواره فیلم کوتاه "موج" کیش 
افزود : سینما و تصویر به واسطه  جذابیتهای 
بصری همیشــه جایگاه ویژه ای در میان 
مخاطبان داشــته است و برگزاری چنین 
جشنواره هایی فرصتی است که از طریق 
سینما بتوانیم جزیره کیش را به عنوان یک 

منطقه گردشگری معرفی کنیم و به همین 
دلیل موضوعاتی که در جشنواره مطرح 
شده متناسب با سیاست های کلی منطقه و 
بخش سفر، گردشگری و خصوصا دریا از 

بخش های اصلی جشنواره است .
وی با بیان اینکه یکی از اتفاقاتی که با ورود 
فیلمسازان و مهمانان به جزیره کیش بعد از 
برگزاری دوره اول افتاد این بود که بسیاری 
از فیلمسازان با دیدن فضای بکر، خاص 
و زیبای جزیره کیش برای فیلمســازی 
علاقمند  شدند تا از لوکیشن های زیبا ی 

کیش استفاده کنند.
حصاری در پاسخ به سوالی در خصوص 
تفاوت عمده این دوره با دوره های گذشته 
گفت: بایــد بگویم با توجــه برگزاری 
مطلوب و رضایتمندی اقشــار مختلف 
در اختتامیه جشنواره گذشته این موضوع 
باعث شــد که مدیرعامل سازمان منطقه 
آزاد کیش دستور به بین المللی شدن دوره 
چهــارم دهند و بلافاصله برنامه ریزیها با 
این محوریت آغاز شد و پس از فراخوان 
خوشبختانه از 122 کشور برای دبیر خانه 
حدود 5000 فیلم ارسال گردید که خود 
موفقیتی بزرگ برای اولین دوره بین الملل 

جشنواره محسوب می شد. 
دبیرجشنواره فیلم کوتاه "موج" کیش با 
بیان اینکه تفاوت دیگر این دوره با دوره های 
گذشته ارسال فیلم ها به صورت اینترنتی 
بود که در مقایسه با سال گذشته فیلمها به 
صورت فیزیکی و با پست ارسال می شد، 
افزود: ارتقای سایتها و خصوصا گنجاندن 
بخش بین الملل در سایت جشنواره، این 
امکان را فراهم کرد که فیلمها به صورت 

اینترنتی از سراسر دنیا دریافت شود.
حصاری ضمن اشــاره به اشتراکات این 
دوره بــا دوره های قبل گفت: موضوعی 

که همیشــه ســعی بر آن داشتیم جاری 
شدن صمیمیتی است که همواره  در طول 
برگزاری جشنواره موج به آن تاکید داشته 
ایم و به یاری خدا تا کنون به این مقصود 
رســیده ایم. فیلمسازان شرکت کننده در 
این جشنواره بنا به اذعان خودشان ارتباط 
خوبی  بــا آن برقرار کردنــد، خاطرات 
خوبی دارند و همیشــه به نیکی از آن یاد 
می کنند. وی گفت: فیلمسازان همواره با 
اشتیاق برای حضور در دوره های بعدی 
بــا دبیرخانه در تماس هســتند و پیگیر 
دوره های بعدی جشنواره هستند و ایجاد 
این صمیمیت برای پیدا کردن اشتراکات و 
انتقال تجربه های فیلمسازان به یکدیگر به 
خصوص با هنرمندان جزیره زیبای کیش 

مثال زدنی است.
دبیرجشــنواره فیلم کوتاه "موج" کیش 
در خصــوص نحوه انتخاب داوران ادامه 
داد: هر سال خودمان را موظف به ارتقای 
کیفیت برگزاری جشنواره چه در بخش 
های اجرایی و چه در محتوای جشنواره 
کرده ایم. در خصوص داوران نیز همیشه 
اصل بر همین بوده و هیئت های انتخاب 
و داوری جشــنواره ما را همراهی کردند. 
داوران مسلما از بهترین هنرمندان شناخته 
شــده ایران هستند و در بخش بین الملل 
هم با توجه به اینکه اولین دوره اســت از 
ایده آل خودمان دور نشــدیم و باز هم به 
سراغ بهترینها رفتیم. حصاری گفت:  دو 
داور بین الملل حاضر در جشنواره دارای 
ســوابق اجرایی و سینمایی بسیار عالی 
هســتند؛ امیلیو دیا چی یسا مدیر یکی از 
جشنواره های معتبر از کشور ایتالیا و ایرینا 
روئیز فیگه روآ از پاناما  و همچنین فاطمه 
معتمد آریا از ایــران حضور دارند و این 
نشان می دهد که جشنواره موج به خوبی 

مســیر خود را طی می کند و این اعتبار را 
کسب کرده که بزرگانی را در حوزه سینما 
در بخشــهای مختلف بــرای همکاری 

ترغیب نماید.  
حصاری افزود: خوشحالم از اینکه وقتی 
با بزرگانی در خصوص بحث داوری در 
حوزه ســینمای حرفه ای و هنری ایران 
مذاکره می کنیم بدون تردید همکاری با 
ما را قبول می کنند و این دستاورد بزرگی 
اســت که بزرگانی مثل: اســتاد کیانوش 
عیاری، هومن سیدی ، فاطمه آریا،  تورج 
اصلانی، مهوش شیخ الاسلامی و محسن 
اســتاد علی در تیم  داوری امسال حضور 
داشتند و می دانیم که تک تک این عزیزان 
دارای کارنامه درخشانی در حوزه سینمای 

حرفه ای و مستقل ایران هستند.  
دبیرجشــنواره فیلم کوتاه "موج" کیش 
درباره میزان استقبال فیلمسازان از جشنواه 
گفت: مــا هر ســال از دوره اول تا دوره 
چهــارم از حجم آثــاری که به دبیر خانه 
رسیده غافلگیر شــدیم و حضور تعداد 
زیادی از فیلمنامه نویسان غیرمنتظره بود 
و روند داوری را بعضا ســخت و دشوار 
کرد. اما این موضوع نشــان از آن دارد که 
جشنواره میان فیلمسازان ملی و بین المللی 
شناخته شده و مطرح است و از این بابت 
خوشحالیم  و سعی می کنیم با برنامه ریزی 
درست آثار را انتخاب و پس از آن با اطلاع 
رسانی و حضور فیلمسازان جشنواره را به 

نحو مطلوبی برگزار نماییم.
حصاری به رعایت پروتکلهای بهداشتی 
به خاطر وضعیت کرونا در طول برگزاری 
جشــنواره تاکید کرد و در پایان با اشاره با 
تاثیر برگزاری جشنواره در رشد و ارتقای 
فرهنــگ جامعه گفت: مســلما رویداد 
فرهنگی و هنری پیامدهای فرهنگی نیز 
خواهد داشــت که بعد از برگزاری اولین 
دوره فیلم موج پیامد های آن را در حوزه 
هنر دیدیم. برگزاری پاتوق های فرهنگی 
و هنــری،  اکران فیلمهای و هنر وتجربه، 
برگــزاری کارگاههای فیلم ســازی و 
عکاسی و ... از جمله تاثیرات جشنواره در 
حوزه فرهنگ و هنر بود. وی گفت: اینکه 
کارگاههایی تشــکیل شد و علاقمندان 
بــه این حوزه شــرکت کردند می تواند 
نوید بخش این باشــد که علاقمندان به 
فیلمســازی و شــاخه های دیگر حرف 
هایی برای گفتن داشــته باشند و معتقدم 
برگزاری این قبلی جشنواره ها مسلما در 
حوزه های دیگر هنر هم تاثیر گذار هستند 
و این موضوع به سایر بخش های جامعه 
نیز نفوذ می کند و از عایدات فرهنگی یک 

جشنواره است.
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